Information on Sales Arrangements

銷售安排資料

Name of the Development: 發展項目名稱:	SOLACE
Date of the Sale: 出售日期:	From 12:00 p.m. on 8 August 2025 由2025年8月8日起 下午12時正起
Number of specified residential properties that will be offered to be sold: 將提供出售的指明住宅物業的數目:	1

Description of the residential properties that will be suspended for sale:

停售的指明住宅物業的描述:

The following unit(s) in the Development:

以下在發展項目的單位:

House No. 52D 52D號洋房

Note:

(a) "House No. 52D" in the approved building plans and the sales brochure is referred to as "The Oasis, 54 Stanley Village Road" in relevant tender documents. The official building number allotted by Rating and Valuation Department to "House No. 52D" is "The Oasis, 54 Stanley Village Road".

備註:

(a) 於獲批准建築圖則及售樓説明書中的「52D號洋房」於相關招標文件會被稱為「赤柱村道 54 號 The Oasis」。差餉物業估價署編配予「52D號洋房」的正式門牌號數是「赤柱村道 54 號 The Oasis」。

Other matters:

其他事項:

- 1. The sale of the above residential properties will be suspended from 12:00 p.m. on 8 August 2025 onwards and the document containing the Information on Sales Arrangements No.2 issued on 1 August 2025 is no longer applicable to the above residential properties.
 - 上述住宅物業將於2025年8月8日下午12時正起暫停出售,且於2025年8月1日發出的載有銷售安排資料第2號的文件不再適用上述住宅物業。
- 2. The sales arrangements in respect of those residential properties which will not be suspended for sale as set out in the document containing the Information on Sales Arrangements No.2 issued on 1 August 2025 will remain unchanged.
 - 在於2025年8月1日發出的載有銷售安排資料第1號的文件所列但不會停售的住宅物業,其銷售安排維持不變。
- 3. In the event of any discrepancy between the English and Chinese versions of this Sales Arrangements, the English version shall prevail.

倘若本銷售安排中英文版本有異,以英文版本為準。

Hard copies of a document containing information on the above sales arrangements are available for collection by the general public free of charge at:

載有上述銷售安排的資料的文件印本於下列地點可供公衆免費領取:

Suites 2506-10, 25/F, Everbright Centre, 108 Gloucester Road, Wan Chai, Hong Kong 香港灣仔告士打道108號光大中心25樓2506-10室	
Date of Issue:	8 August 2025
發出日期:	2025 年 8月8日